

Hong Kong – 22 July 2020

[For Immediate Release]

Natural & Organic Asia 2020 Rescheduled to 16 - 18 November at HKCEC

In response to the continued travel restrictions brought upon by COVID-19, Natural & Organic Asia originally scheduled for *1 – 3 September 2020* **will be postponed to 16 - 18 November 2020** at the Hong Kong Convention and Exhibition Centre (HKCEC), Hong Kong.

With the recent surge of new COVID-19 cases within the region, Natural & Organic Asia 2020 will follow the Hong Kong Government's advice to minimise the chance of infection in the community, as well as protect the health and safety of our industry members and employees.

Informa Markets – organiser of Natural & Organic Asia will continue to monitor the situation and remain in close communication with the relevant local government bodies and other key stakeholders to make timely and appropriate adaptations.

Our team will reach out to all participants in regard to further arrangements in due course. Please accept our sincere apology for any inconvenience caused.

We wish to thank you for your invaluable support at Natural & Organic Asia and we greatly appreciate your patience and understanding. Our sole focus remains to provide an event of enhanced quality, with more exhibitors and qualified trade buyers to make your participation a huge success. We look forward to seeing you again in November.

Please contact us if you have any questions or concerns.

- For sales enquiry, please contact our sales representative or email to: exhibit@naturalandorganicasia.com
- For visiting enquiry, please email to: visit@naturalandorganicasia.com

香港 — 2020 年 7 月 22 日

[即時發布]

亞洲天然及有機博覽延期至 11 月 16 至 18 日

鑒於 2019 冠狀病毒病疫情持續，政府將繼續實施出入境管制。為配合新一輪防疫措施，原計劃在 2020 年 9 月 1 至 3 日舉辦的亞洲天然及有機博覽 (Natural & Organic Asia) 將延期至 **11 月 16 至 18 日** 假香港會展覽中心舉行。

因應近日確診數字回升，為消除業界隱憂，亞洲天然及有機博覽將根據政府的指示採取預防措施，以減低病毒傳播風險，保障客戶和員工安全。

主辦機構 Informa Markets 將繼續關注事態的發展，並與政府機構和其他持份者保持密切溝通，適時調整策略和相關措施。

展覽團隊稍後將和與會者聯繫，交代進一步安排。對於延期所造成的不便，我們深表歉意，敬請諒解。

衷心感謝各位對亞洲天然及有機博覽的支持和理解，我們定當不負眾望，繼續為參展商及專業買家提供高質素的展會。期待於 11 月的為展會中與你相見！

如有任何查詢，請隨時與我們聯絡。

- 參展商查詢：請聯繫銷售代表或發送電郵至 exhibit@naturalandorganicasia.com
- 參觀人士查詢：請發送電郵至 visit@naturalandorganicasia.com